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AKADEMICKÝ SENÁT SLOVENSKEJ TECHNICKEJ UNIVERZITY V BRATISLAVE 

Z á p i s n i c a č. 3 

z riadneho zasadnutia Akademického senátu Slovenskej technickej univerzity 

v Bratislave, ktoré sa uskutočnilo dňa 24.04.2024 o 13:00 hod. 

 

 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny bolo prítomných 35 senátorov 

Ospravedlnení: F. Janíček (FEI), S. Rosinský (SvF), T. Funtík (SvF), T. Tomčo (FEI), M. Čertík (FCHPT),  

R. Riedlmajer (MTF),  M. Kubiš (MTF),  

Neospravedlnení: S. Jágriková (FAD)  

Hostia: O. Moravčík,  J. Híveš,  M. Bittera,  Ľ. Vitková,  Š. Stanko,   M. Finka, J. Rybanský,  E. Jevčáková, 

J. Janíková, M. Michalička   

 

K bodu 1/ - Otvorenie 

Zasadnutie Akademického senátu STU otvorila a viedla jeho podpredsedníčka Janka Zajacová. Zároveň 

privítala prítomných senátorov, rektora, prorektorov a hostí. 

 

K bodu 2/ - Prezentácia, schválenie programu, voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice  

 

Pri otvorení zasadnutia sa prezentovalo 32  členov AS STU. 

Podpredsedníčka  skonštatovala, že AS STU je v zmysle čl. 11 bod 1 platného Rokovacieho poriadku 

Akademického senátu Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (ďalej len „Rokovací poriadok AS STU“) 

uznášaniaschopný. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom AS STU boli za skrutátorov navrhnutí: 

Peter Trúchly a Filip Dian  

Podpredsedníčka AS STU sa opýtala, či má niektorý senátor iný návrh. Žiadne iné návrhy na skrutátorov 

neboli predložené. 

  

Podpredsedníčka AS STU dala o predloženom návrhu hlasovať. 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie : 

(za : 32  proti : 0 zdržal sa : 0) 

Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

Za overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS STU boli navrhnutí: 

Ľudovít Jelemenský a Anton Kuzma 

Podpredsedníčka AS STU sa opýtala, či má niektorý senátor iný návrh. Žiadne iné návrhy na overovateľov 

zápisnice neboli predložené. 

 

Podpredsedníčka AS STU dala o predloženom návrhu hlasovať. 

Prezentovalo sa 32 členov AS STU. 

Hlasovanie: 

( za : 31 proti : 0  zdržal sa : 1) 

Návrh bol schválený väčšinou hlasov. 

 

Za členov sčítacej komisie AS STU pre tajné hlasovanie k bodom programu 5. Návrh rektora na vymenovanie  

člena Vedeckej rady STU a 6. Návrh na doplnenie členov Disciplinárnej komisie STU na uvoľnené miesta boli 

navrhnutí:   

Dana Dvoranová, Peter Hubinský a Martin Gulan 

 

Podpredsedníčka AS STU sa opýtala či má niektorý senátor iný návrh. Žiadne iné návrhy na členov sčítacej 

komisie AS STU neboli predložené. 
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Podpredsedníčka AS STU dal o predloženom návrhu hlasovať. 

 Prezentovalo sa 33 členov AS STU. 

Hlasovanie: 

( za : 33   proti : 0  zdržal sa : 0 ) 

Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

Podpredsedníčka AS STU prečítala návrh  programu riadneho zasadnutia AS STU: 

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie 

2. Prezentácia, schválenie programu, schválenie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schválenie 

členov sčítacej komisie AS STU pre schválenie návrhu rektora STU na vymenovanie člena 

Vedeckej rady STU a pre schválenie návrhu rektora STU na doplnenie členov Disciplinárnej 

komisie STU   

3. Správa o činnosti Predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice zo zasadnutia AS STU dňa 

27.03.2024  

4. Aktuálne otázky STU 

5. Návrh rektora na vymenovanie člena Vedeckej rady STU 

6. Návrh na doplnenie členov Disciplinárnej komisie STU na uvoľnené miesta 

7. Výročná správa o činnosti STU za rok 2023 

8. Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2023 

9. Transformácia Ústavu manažmentu STU na fakultu - informácia 

10. Rôzne 

 

Podpredsedníčka AS STU sa opýtala, či má niektorý senátor návrh na zmenu, prípadne doplnenie programu 

zasadnutia AS STU. Žiadne iné návrhy neboli predložené. 

 

Podpredsedníčka AS STU dala o  programe zasadnutia AS STU hlasovať: 

Prezentovalo sa 33 členov AS STU. 

Hlasovanie : 

( za: 33  proti: 0  zdržal sa: 0) 

Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

Akademický senát STU sa riadil schváleným programom zasadnutia. 

 

K bodu 3/ - Správa o činnosti Predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice zo zasadnutia AS STU dňa 

27.03.2024  

Kontrola zápisnice z riadneho zasadnutia AS STU 27.03.2024: 

K zápisnici z riadneho zasadnutia AS STU dňa 27.03.2024 neboli vznesené žiadne písomné ani ústne 

pripomienky.  

Podpredsedníčka AS STU sa opýtala prítomných, či majú nejaké pripomienky k zápisnici AS STU zo dňa 

27.03.2024. Neboli žiadne pripomienky. 

Kontrola uznesení: 

Na zasadnutí AS STU 29.11.2023 bolo prijaté uznesenie č. 7.10/2023  k prerokovávanému bodu 8  „Návrh na 

zámenu pozemkov v Mlynskej doline medzi STU a UK a návrh na predaj objektu – telocvične STU“ a na 

zasadnutí AS STU 28.02.2024 bolo prijaté ďalšie uznesenie č. 1.1/2024. Na základe uvedených uznesení bolo 

rokovanie o predmetnom bode prerušené. 

Rektor STU Oliver Moravčík  ako predkladateľ nepredložil tento materiál Predsedníctvu AS STU dňa 

10.04.2024 na rokovanie.  

Predsedníctvo AS STU  považuje rokovanie k uvedenému bodu stále za prerušené. 

 

Informácie zo zasadnutia P AS STU 10.04.2024: 

Podpredsedníčka AS STU informovala prítomných členov AS STU o činnosti Predsedníctva AS STU, ktorého 

zasadnutie sa konalo dňa 10.04.2024. Uviedla, že na zasadnutí sa jeho členovia zaoberali prípravou zasadnutia 

AS STU, ako aj ďalšími otázkami, súvisiacimi s činnosťou AS STU v nasledujúcom období. Ide 

o preskúmanie procesov, súvisiacich s voľbou členov Správnej rady STU a tiež prípravou materiálov, 
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potrebných pre voľbu, nakoľko dvom členom Správnej rady STU, voleným Akademickým senátom STU 

uplynie funkčné obdobie v novembri 2024 a trom členom Správnej rady STU, vymenovaným ministrom, 

uplynie funkčné obdobie v decembri 2024. 

Ďalej podpredsedníčka informovala, že P AS STU sa na svojom zasadnutí zaoberalo prípravou programu 

zasadnutia AS STU naplánovaného na 24.04.2024.  

Uviedla, že okrem štandardne predkladaných bodov, ktoré P AS STU pravidelne zaraďuje do programu 

rokovania AS STU, prevzala aj rektorom predkladané materiály na prerokovanie v AS STU: 

1. Návrh rektora na vymenovanie člena Vedeckej rady STU 

2. Návrh na doplnenie členov Disciplinárnej komisie STU na uvoľnené miesta 

3. Výročná správa o činnosti STU za rok 2023 

4. Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2023 

5. Transformácia Ústavu manažmentu STU na fakultu - informácia 

Rektorom predložené materiály č. 1. až 5,  boli postúpené na prerokovanie Legislatívnej j komisii AS STU  

a materiály  č. 3. až 5. boli postúpené na prerokovanie  Ekonomickej komisii AS STU, Pedagogickej komisii 

AS STU a Študentskej komisii AS STU. Záverečné stanoviská komisií budú odprezentované pri prerokovávaní 

jednotlivých bodov programu na tomto zasadnutí. 

Do programu rokovania AS STU, okrem bodov predložených rektorom, boli zaradené aj štandardné body 

programu zasadnutia AS STU, schválené P AS STU dňa 10.04.2024: 

1. Otvorenie 

2. Prezentácia, schválenie programu, schválenie skrutátorov a overovateľov zápisnice,  schválenie členov 

sčítacej komisie AS STU pre schválenie návrhu rektora STU na vymenovanie člena Vedeckej rady 

STU a pre schválenie návrhu rektora STU na doplnenie členov Disciplinárnej komisie STU   

3. Správa o činnosti Predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice zo zasadnutia AS STU dňa 27.03.2024  

4. Aktuálne otázky STU 

5. Rôzne 

 

Na základe výsledkov diskusie o jednotlivých navrhovaných bodoch programu Predsedníctvo AS STU 

vypracovalo a schválilo tento program zasadnutia AS STU: 

 

1. Otvorenie 

2. Prezentácia, schválenie programu, schválenie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schválenie 

členov sčítacej komisie AS STU pre schválenie návrhu rektora STU na vymenovanie člena Vedeckej 

rady STU a pre schválenie návrhu rektora STU na doplnenie členov Disciplinárnej komisie STU   

3. Správa o činnosti Predsedníctva AS STU, kontrola zápisnice zo zasadnutia AS STU dňa 27.0232024  

4. Aktuálne otázky STU 

5. Návrh rektora na vymenovanie člena Vedeckej rady STU 

6. Návrh na doplnenie členov Disciplinárnej komisie STU na uvoľnené miesta 

7. Výročná správa o činnosti STU za rok 2023 

8. Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2023 

9. Transformácia Ústavu manažmentu STU na fakultu - informácia 

10. Rôzne 

 

Diskusia: neboli žiadne príspevky do diskusie. 

 

K bodu 4/ -  Aktuálne otázky STU 

Podpredsedníčka AS STU požiadala rektora STU Olivera Moravčíka o podanie informácií o aktuálnych 

otázkach STU. 

Rektor STU podal stručné informácie k: 

 bezpečnosti na školách  

o dňa 22.04.2024 sa vo veľkej zasadacej sieni rektora uskutočnil seminár na tému „Aktívny 

útočník – ochrana mäkkých cieľov“ 

o tohto seminára sa okrem zástupcov vedenia a fakúlt zúčastnili aj rektor UK a APZ, riaditeľ KR 

PZ v BA, primár odd. urgentného príjmu NÚDCH Kramáre a ďalší hostia zo štátneho 

a verejného sektora 
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 dňa 09.04.2024 sa uskutočnilo 1. riadne zasadnutie SR STU  

o SR STU prerokovala a schválila všetky tri ekonomické materiály, ktoré jej boli predložené 

AS STU 

o prerokovala a diskutovala o „návrhu na transformácie ÚM STU na fakultu STU“. Na zasadnutí  

SR STU vyjadrili jej členovia podporu tomuto návrhu 

 v dňoch 17. – 19.04.2024 sa uskutočnil v Bruseli  „Deň STU“ 

 rektor STU ďalej informoval, že k udeleniu titulu „Dr. h. c.“  bol oslovený nositeľ Nobelovej ceny, 

pán Dan Shechtman, ktorý súhlasil s prijatím titulu Dr. h. c.  

 slávnostné zasadnutie VR STU sa uskutoční dňa 06.11.2024 

o pri príležitosti slávnostného otvorenia AR STU dňa 16.09.2024 bude udelený titul Dr. h. c. aj 

rektorovi Óbuda University, Prof. Dr. habil. Levente Kovácsovi 

 Letná univerziáda 2024 sa uskutoční v dňoch 01.- 06.09.2024, otvárací ceremoniál je plánovaný dňa 

03.09.2024 o 10:00 hod.,  

o spustená je už aj webová stránka  na www.univerziada.stuba.sk. 

o záštitu nad týmto podujatím potvrdil minister ŠVVaM SR Tomáš Drucker 

o čestné predsedníctvo pozostáva:  

 rektor STU - Dr. h. c. prof. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík 

 predseda Správnej rady STU - Ing. Vladimír Slezák  

 štátny tajomník pre šport - Mgr. Ján Krišanda  

 prezident Slovenskej asociácie univerzitného športu - PaedDr. Július Dubovský 

 prezident Slovenského olympijského a športového výboru - Ing. Anton Siekel 

 predseda BSK - Mgr. Juraj Droba, MBA MA 

 

Diskusia: neboli žiadne príspevky do diskusie 

 

K bodu 5/ -   Návrh rektora na vymenovanie člena Vedeckej rady STU 
Rektor STU informoval, že materiál predkladá v zmysle § 11 ods. 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 

školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov – vymenovanie člena 

Vedeckej rady STU. 

Členovi Vedeckej rady STU, prof. Ing. Ivanovi Kotuliakovi, PhD., dňa 25.05.2024 končí funkčné obdobie 

podľa § 11 ods. 1 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov. 

Podľa článku 3 bod 1) platného Rokovacieho poriadku Vedeckej rady STU predkladá rektor Akademickému 

senátu STU návrh na vymenovanie člena Vedeckej rady STU. 

 

Materiál bol dňa 17.04.2024 prerokovaný v Legislatívnej komisii AS STU. 

Predsedníčka LK AS STU informovala členov senátu, že. členovia komisie nemali k návrhu otázky ani 

pripomienky.  

LK AS STU  odporúča AS STU predložený materiál schváliť bez pripomienok.  

 

Diskusia: neboli žiadne pripomienky do diskusie. 

 
Podpredsedníčka AS STU prečítala návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 1.3/2024 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave v súlade s § 9 ods. 1 písm. d) zákona č. 

131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

schvaľuje návrh rektora na vymenovanie člena Vedeckej rady Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 

prof. Ing. Ivana Kotuliaka, PhD.  dňom 26.05.2024. 

 

Podpredsedníčka AS STU informovala prítomných senátorov o spôsobe tajného hlasovania: každý senátor 

svojim podpisom potvrdí prevzatie hlasovacieho lístka a predpísaným spôsobom vyznačí na hlasovacom lístku 

svoje rozhodnutie. 

Podpredsedníčka AS STU následne vyzvala sčítaciu komisiu AS STU k uskutočneniu hlasovania k bodu 5/ 



5 
 

rokovania. 

Členovia AS STU potvrdili svojim podpisom prevzatie hlasovacieho  lístka  a v zmysle Rokovacieho poriadku 

AS STU pristúpili k tajnému hlasovaniu o návrhu  na vymenovanie člena VR STU. 

 

Sčítacia komisia AS STU odovzdala protokol z hlasovania o návrhu na vymenovanie člena VR STU 

podpredsedníčke AS STU. 

Výsledky tajného hlasovania: 

Počet členov AS STU       44  

Počet členov AS STU prítomných na hlasovaní:    34  

Počet hlasovacích lístkov odovzdaných senátorom:  34  

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov sčítacej komisii:   34  

Z toho neplatných hlasovacích lístkov:       0 

Počet platných hlasovacích lístkov:     34 

 

Získaný počet hlasov: 

Navrhovaný člen VR STU Hlasujem       

ZA 

Hlasujem  

PROTI 

ZDRŽIAVAM 
SA hlasovania 

prof. Ing. Ivan Kotuliak, PhD. 31 2 1 

 

Záver: 

Akademický senát STU schválil návrh rektora na vymenovanie prof. Ing. Ivana Kotuliaka, PhD.  za člena 

Vedeckej rady Slovenskej technickej univerzity v Bratislave na funkčné obdobie od 26.05.2024 väčšinou 

hlasov. 

 

K bodu 6/ - Návrh na doplnenie členov Disciplinárnej komisie STU na uvoľnené miesta 

Rektor STU informoval, že tento návrh na doplnenie členov Disciplinárnej komisie Slovenskej technickej 

univerzity v Bratislave na uvoľnené miesta sa predkladá na schválenie AS STU v zmysle ustanovení § 13 

ods. 2 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov a  čl. 7 bod 2 v spojení s bodom 6 vnútorného predpisu STU č. 6/2013 Disciplinárny 

poriadok Slovenskej technickej univerzity v Bratislave pre študentov z dôvodu zániku členstva členom 

Disciplinárnej komisie STU zo zástupcov študentov. 
 
Materiál bol dňa 17.04.2024 prerokovaný v Legislatívnej komisii AS STU. 

Predsedníčka LK AS STU informovala členov senátu, že členovia komisie nemali k návrhu otázky ani 

pripomienky.  

LK AS STU  odporúča AS STU predložený materiál schváliť bez pripomienok.  

 

Diskusia: neboli žiadne pripomienky do diskusie. 

 

Podpredsedníčka AS STU prečítala návrh uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 2.3/2024 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave v súlade s § 13 ods. 2  zákona č. 131/2002 Z. 

z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov schvaľuje návrh 

rektora na vymenovanie členov Disciplinárnej komisie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  na 

uvoľnené miesta. 

 

Podpredsedníčka AS STU informovala prítomných senátorov o spôsobe tajného hlasovania: každý senátor 

svojim podpisom potvrdí prevzatie hlasovacieho lístka a predpísaným spôsobom vyznačí na hlasovacom lístku 

svoje rozhodnutie. 

Podpredsedníčka AS STU následne vyzvala sčítaciu komisiu AS STU k uskutočneniu hlasovania k bodu 6/ 

rokovania. 

Členovia AS STU potvrdili svojim podpisom prevzatie hlasovacieho  lístka  a v zmysle Rokovacieho poriadku 

AS STU pristúpili k tajnému hlasovaniu o návrhu  na vymenovanie členov DK STU. 
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Sčítacia komisia AS STU výsledky tajného hlasovania  AS STU a protokol z hlasovania o návrhu na 

vymenovanie členov DK STU odovzdala podpredsedníčke  AS STU. 

Výsledky tajného hlasovania: 

Počet členov AS STU       44  

Počet členov AS STU prítomných na hlasovaní:    35 

Počet hlasovacích lístkov odovzdaných senátorom:  35  

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov sčítacej komisii:   35  

Z toho neplatných hlasovacích lístkov:       0 

Počet platných hlasovacích lístkov:     35 

 

Získaný počet hlasov: 

Navrhovaný člen DK STU Hlasujem       

ZA 

Hlasujem  

PROTI 

ZDRŽIAVAM 
SA hlasovania 

Richard Hlasný 33 0 2 

Bc. Peter Ťapaj 33 0 2 

 

 

Záver: 

Akademický senát STU schválil návrh rektora na vymenovanie Richarda Hlasného a Bc. Petra Ťapaja za  

členov Disciplinárnej komisie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave na uvoľnené miesta  na dobu od 

25.04.2024 do 28.02.2026 väčšinou hlasov. 

 

K bodu 7/ - Výročná správa o činnosti STU za rok 2023 

Rektor STU predložil na rokovanie AS STU materiál „Výročná správa o činnosti STU za rok 2023“ 

ako každoročne predkladaný materiál v zmysle požiadaviek MŠVVaM SR. 

Podľa novely zákona o vysokých školách v zmysle §9 ods. 1 písm. k) Akademický senát schvaľuje 

výročnú správu o činnosti verejnej vysokej školy a výročnú správu o hospodárení verejnej vysokej 

školy predloženú rektorom po predchádzajúcom vyjadrení správnej rady verejnej vysokej školy,  

„Výročná správa o činnosti STU za rok 2023“  bola predložená Správnej rade STU na vyjadrenie dňa 

09.04.2024. V skrátenej forme (40-50 strán) bude vydaná aj v anglickom jazyku. 

 

Po úvodnom slove predkladateľa podpredsedníčka AS STU za účelom odstránenia rozporu s § 9 ods. 

1 písm. k) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 

znení neskorších predpisov predniesla pozmeňujúci návrh, na základe ktorého navrhla upraviť 

úvodnú stranu materiálu v časti predkladateľ, a to text „prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., 

prorektorka pre propagáciu a zahraničie“ nahradiť textom „Dr. h. c. prof. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver 

Moravčík, rektor“. S navrhnutou zmenou  rektor STU ako predkladateľ súhlasil. 

V zmysle uvedenej právnej úpravy „akademický senát verejnej vysokej školy schvaľuje výročnú správu 

o činnosti verejnej vysokej školy predloženú rektorom po predchádzajúcom vyjadrení správnej rady verejnej 

vysokej školy“. 

Správna rada STU predmetný materiál prerokovala na svojom zasadnutí 09.04.2024 a prijala k nemu  

uznesenie 1.9.2024-SR: „Správna rada Slovenskej technickej univerzity v Bratislave berie na vedomie 

výročnú správu o činnosti STU za rok 2023“. 
 

Materiál bol dňa 17.04.2024 prerokovaný vo všetkých štyroch pracovných komisiách AS STU. 

Ekonomická komisia AS STU mala nasledovné pripomienky, ktoré vyplynuli z diskusie členov ekonomickej 

komisie k predloženému materiálu:  

1/ Technologický inkubátor STU negeneruje finančné prostriedky, ale ich spotrebúva - aký je zámer 

jeho vývoja do budúcnosti?  

2/  chýbajú zdrojové odkazy  
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3/  čísla v tabuľkách by bolo dobré zaokrúhliť na rovnaký počet desatinných miest  
 

Legislatívna komisia AS STU prerokovala materiál so zapracovanými pripomienkami a žiada doplniť,  v bode 

11.4. predloženého materiálu,  údaje  o pôsobení FCHPT v medzinárodných organizáciách. 
LK AS STU odporúča AS STU predložený materiál schváliť s pripomienkami.  

 

Pedagogická komisia AS STU prerokovala materiál a členovia komisie mali k nemu vecné pripomienky: 

1/ Do zdôvodnenia prekladaného materiálu doplniť paragraf, podľa ktorého sa uvedený materiál v AS STU 

schvaľuje. Ide o §9 ods. 1 písm. k) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. Mal by sa tu uvádzať aj celý názov ministerstva školstva.  

2/ Na titulnej strane výročnej správy by malo uvedené „apríl 2024“, lebo sa schvaľuje na zasadnutí AS STU 

24. 04. 2024.  

3/ V predloženej verzii výročnej správy do PK AS STU v tabuľkovej prílohe boli nesprávne uvedené údaje, 

ako rok predkladanej výročnej správy, vo viacerých záložkách je uvedený rok 2022 namiesto roku 2023. V 

Tab. 1 opraviť názov tabuľky (Počet študentov k 31.10.2023). V Tab. 1a majú byť v záhlaví tabuľky pre denné 

štúdium roky 2023-2018.  

4/ Je potrebné opraviť dátumy členstva členov AS STU – nie sú jednotné (z pohľadu konca a začiatku 

funkčného obdobia).  

5/ V grafe 28b nesedia údaje – hodnota pre ÚM je príliš vysoká a nesedí s výpočtom priemernej hodnoty.  

6/ V podkapitole 11.4 Pôsobenie STU v medzinárodných organizáciách a sieťach pre niektoré fakulty údaje 

nie sú uvedené alebo nie sú aktualizované. Odporúčame osloviť príslušné fakulty o dodanie chýbajúcich 

údajov a doplniť ich.  

7/ V podkapitole 12.7 v časti „Učiteľ roka“ môže byť text a tabuľka s údajmi zmätočná. Študenti najprv 

podávajú návrhy na učiteľov, ktoré zdôvodnia. Pri hlasovaní už zdôvodnenia neudávajú, len hlasujú. 

Odporúčame stĺpec, kde je meno víťazného návrhu na učiteľa roka, uvádzať ako posledný stĺpec a do textu 

uviesť, že návrh je na základe najvyššieho počtu hlasov hlasujúcich študentov, pretože v ankete bolo viac 

návrhov na učiteľa roka, ktorým študenti mohli dať hlas.  

V rámci formálnych pripomienok PK AS STU odporúča opravu formálnych chýb uvedených v zápisnici zo 

zasadnutia komisie. 

PK AS STU odporúča návrh uznesenia týkajúceho sa uvedeného materiálu prijať s pripomienkami. 

 
Študentská komisia AS STU prerokovala materiál ku ktorému mali členovia komisie pripomienku: 

1/ V podkapitole 12.7 v časti "Učiteľ roka" môže byť tabuľka s údajmi zmätočná. V texte by sa malo uviesť, 

že víťazný návrh bol vybraný na základe najvyššieho počtu hlasov od hlasujúcich študentov.  

ŠK AS STU  odporúča AS STU predložený materiál schváliť s pripomienkami. 

 
Diskusia: 

Rektor STU ako predkladateľ materiálu akceptoval pripomienky a návrhy vznesené komisiami AS STU. 

 

Podpredsedníčka AS STU prečítala návrh  uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 3. 3/2024: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity  v Bratislave schvaľuje znenie „Výročnej správy o činnosti 

STU za rok 2023“ s pripomienkami. 

Podpredsedníčka AS STU dala o návrhu hlasovať: 

Prezentovalo sa 35 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 35   proti : 0     zdržal sa : 0) 

AS STU  schválil uznesenie č. 3. 3/2024 jednomyseľne. 

 

K bodu 8/ - Správa o činnosti Správnej rady STU v Bratislave za rok 2023 

Predseda Správnej rady STU Ing. Vladimír Slezák ospravedlnil svoju účasť na zasadnutí AS STU, preto 

úvodné slovo k tomuto materiálu predniesol rektor STU. Materiál je vypracovaný podľa § 9 ods. 1 písm. m) 

v spojení s § 41 ods. 13 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov. 

Správna rada verejnej vysokej školy najmenej raz ročne vypracúva a zverejňuje na webovom sídle verejnej 

vysokej školy správu o svojej činnosti. Správu o činnosti správnej rady verejnej vysokej školy prerokúva pred 

jej zverejnením akademický senát verejnej vysokej školy. 
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Správa o činnosti Správnej rady STU za rok 2023 obsahuje najmä informácie o jej zasadnutiach, účasti 

jednotlivých členov na zasadnutiach, odporúčaniach správnej rady k činnosti univerzity a zoznam prijatých 

uznesení.  

V roku 2023 sa uskutočnilo šesť zasadnutí Správnej rady STU. Zasadnutia boli uznášaniaschopné, viedol 

predseda SR STU (okrem ustanovujúceho zasadnutia), za prítomnosti rektora STU. Podľa programu zasadnutí 

sa ich zúčastňovali aj prizvaní hostia. Zápisnice zo zasadnutí sú verejne dostupné na webovom sídle STU. 
Na podrobnejšie objasnenie obsahu predmetnej správy a prípadné otázky zo strany AS STU bola prizvaná 

tajomníčka Správnej rady STU pani Jevčáková. 

 

 

Materiál bol dňa 17.04.2024 prerokovaný vo všetkých štyroch pracovných komisiách AS STU. 

Ekonomická komisia AS STU prerokovala materiál a členovia komisie nemali žiadne pripomienky k 

predloženej Správe o činnosti SR STU. 

EK AS STU odporúča AS STU prijať uznesenie navrhnuté predkladateľom.  

Legislatívna komisia AS STU  prerokovala materiál a k predloženej správe  nemali členovia komisie  žiadne 

pripomienky. 

LK AS STU odporúča AS STU prijať uznesenie navrhnuté predkladateľom.  

Pedagogická komisia AS STU prerokovala materiál a k predloženej správe  nemali členovia komisie  žiadne 

pripomienky. 

PK AS STU odporúča AS STU prijať uznesenie navrhnuté predkladateľom.   

Študentská komisia AS STU prerokovala materiál a k predloženej správe  nemali členovia komisie  žiadne 

pripomienky. 

ŠK AS STU odporúča AS STU prijať uznesenie navrhnuté predkladateľom.  

 

 

Diskusia: neboli žiadne príspevky do diskusie 

 

Podpredsedníčka AS STU prečítala návrh  uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 4. 3/2024: 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval Správu o činnosti Správnej rady 

STU za rok 2023 a berie ju na vedomie. 

Podpredsedníčka AS STU dala o návrhu hlasovať: 

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie :  

( za : 34   proti : 0     zdržal sa : 0) 

AS STU  schválil uznesenie č. 4. 3/2024 jednomyseľne. 

 

K bodu 9/ - Transformácia Ústavu manažmentu STU na fakultu - informácia 

Rektor STU  uviedol, že tento materiál je predložený na rokovanie senátu ako informačný a doplnil informáciu  

s tým, že sa jedná o materiál, ktorý bol pripravený už v minulosti  (cca r.2012). Bol už upravovaný a aj 

predložený do VR STU, Kolégiu rektora STU. Opätovne doplnený a upravený bol 09.04.2024 predložený na 

zasadnutie Správnej rady STU ako informácia. SR STU mala pozitívny prístup k materiálu a  ponecháva 

priestor na diskusiu v AS STU. 

Podpredsedníčka AS STU privítala prof. Finku a ďalších zástupcov ÚM STU a informovala plénum, že 

materiál bol postúpený na prerokovanie všetkým komisiám AS STU dňa 17.04.2024: 
Legislatívna komisia AS STU sa materiálom zaoberala,  zobrala ho  na vedomie ako informačný materiál pre 

členov Akademického senátu STU o zámere na transformáciu Ústavu manažmentu STU na fakultu a členovia 

komisie mali v rámci diskusie viaceré otázky. Po prerokovaní a diskusii neprijala komisia žiadne uznesenie, 

nakoľko otázky v rámci nej neboli zodpovedané - na rokovaní komisie nebol prítomný žiadny zástupca vedenia 

zo strany predkladateľa.  

Ekonomická komisia AS STU  prerokovala materiál na zasadnutí komisie. Z diskusie o predloženom návrhu 

vyplynuli nasledovné otázky a pripomienky:  

- chýbajú ekonomické dopady alternatívnych riešení budúcnosti ÚM  

- chýba riešenie priestorových potrieb ÚM  

- chýba analýza schopnosti plniť merateľné ukazovatele (smernica č. 48/2023) definované pre STU  

- chýba analýza dopadov na ostatné pracoviská STU v prípade vzniku novej fakulty  

Na základe informácií o súčasnom fungovaní ÚM upozorňuje EK, že  
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- náklady na prevádzku novovzniknutej fakulty stúpnu v porovnaní s doterajšími nákladmi prevádzky ÚM  

- stúpnu aj priestorové požiadavky  

EK AS STU odporúča materiál dopracovať a  doplniť o alternatívne riešenia a ich dopady na STU vrátane 

finančných, priestorových a ďalších hľadísk. 

Pedagogická komisia AS STU prerokovala materiál „Transformácia Ústavu manažmentu na fakultu – 

informácia“.   

PK AS STU svoje pripomienky a otázky uviedla v zápisnici zo zasadnutia dňa 17. 04. 2024. Vzhľadom na 

väčší rozsah zápisnice predsedníčka PK AS STU predstavila na zasadnutí AS STU kľúčové body z oblasti 

zameranej na pedagogiku:  

 

 Nie je dostatočne objasnené zabezpečenie vyučovanie pri náraste počtu študentov z personálneho, 

materiálovo-technického  a priestorového hľadiska, ktorý predpokladajú, ak sa stanú fakultou. Pri 

priestorom hľadisku uviesť, či sa vyučuje prezenčne alebo dištančne.  

 Pri predpokladom náraste počtu študentov uviesť, akých študentoch očakávajú prijať (domáci alebo 

zahraniční). 

 Pri personálnej analýze niektoré údaje sú jednoznačne uvedené, pri učiteľoch na čiastkové úväzky je 

odporúčané uviesť, či ide o odborníkov z praxe alebo učiteľov iných fakúlt/univerzít. Ako aj aký bude 

postup, ak odídu učitelia, ktorý personálne zabezpečujú príslušné študijné programy.  

 Je potrebné dopracovať materiál  z pohľadu vyučovania podobných študijných programov v rámci 

univerzity a porovnať, či nejde o duplicitné študijné programy, ktoré by si mohli konkurovať. 

 Z hľadiska akreditácie treba uviesť, ktoré študijné programy sú viazané na STU a ktoré priamo na ÚM 

a ako sa prevedú akreditačné rozhodnutia na novú fakultu, ak do vzniku novej fakulty nebude 

ukončené akreditačné konanie. 

 Je potrebné predstaviť názov fakulty, ktorý by mal jednoznačne určiť smerovanie novej fakulty. 

 Chýba komplexná analýza alternatívnych ostatných možností ako vznik novej fakulty. 

 

Stanovisko PK  AS STU:  

Pedagogická komisia prerokovala materiál Transformácia Ústavu manažmentu STU na fakultu – informácia 

s pripomienkami a odporúča predkladaný materiál doplniť o pripomienky uvedené v zápisnici PK AS 

STU.  

 

Študentská komisia AS STU prerokovala materiál Transformácia Ústavu manažmentu STU na fakultu – 

informácia.  Na zasadnutí komisie materiál prezentoval poverený riaditeľ ÚM prof. Finka. Následne prebehla 

diskusia a členovia ŠK AS STU položili otázky:  

- Ako bol dosiahnutý 0% drop out rate?  

- Aká je motivácia založiť fakultu? 

- Kedy by mala fakulta manažmentu začať fungovať? 

- Je na ÚM dostatok personálu na realizáciu tejto transformácie? 

- Bude pokračovať spolupráca s FAD? 

- Aké jednotlivé kroky budú nasledovať pri transformácií ÚM na fakultu?  

- Ak tento materiál neprejde senátom, aké budú ďalšie kroky? 

- Čo v prípade, ak nám Akreditačná agentúra nedá povolenie na kreovanie študijných programov 

od septembra? 

- Existuje potenciál na duplikáciu odborov s MTF?  

Na otázky a pripomienky, ktoré boli vznesené na zasadnutí ŠK AS STU, odpovedali prítomní hostia, boli 

vydiskutované a boli k nim podané vysvetlenia. 

 

Diskusia: 

Rektor STU v rámci diskusie reagoval na vnesené pripomienky a povedal, že je nutné v prvom rade zostať na 

reálnej báze, zvážiť všetky pre a proti tejto transformácie a dať celý materiál do vecnej polohy s prihliadnutím 

na vznesené pripomienky k materiálu. 

Podpredsedníčka AS STU vyzvala prof. Finku, aby prezentoval materiál: 

Prof. Finka, poverený funkciou riaditeľa ÚM STU vo svojom vystúpení reagoval na diskusiu v pracovných 

grémiách AS STU, ako aj na otázky, vznesené na rokovaní AS STU.  Poukázal pri tom najmä na:  

1/ Dôvody transformácie a jej načasovania, a to predovšetkým: 
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- Využitie rastového potenciálu počtu študentov na ÚM STU v atraktívnych študijných programoch a 

odboroch (408 študentov v 2023/24, 396 prihlášok k 23.4.2024), záujmu o štúdium na ÚM STU 

prevyšujúci jeho kapacity (len cca polovica uchádzačov nastupuje na štúdium), čo otvára možnosti pre 

spoluprácu s ostatnými fakultami. 

- Zhodnotenie vytvorených efektívne fungujúcich štruktúr a kapacít manažmentu vedeckej a 

pedagogickej činnosti (vedecké a pedagogické tímy, garantujúce pätice, vedenie, administratíva 

študentov, knižnica, podpora vzdelávania a výskumu). 

- Zhodnotenie potenciálu excelentnosti pracoviska a  jeho výkonnosti vo VaV. 

- Zhodnotenie kvalifikačnej štruktúry nad priemerom STU pre otvorenie možností pre mladých ľudí pre 

habilitácie a inaugurácie a zabránenie ich brain-drainu z STU, 1/5 v kategórii inaugurovaných 

profesorov (6 z toho 4 na funkčných miestach), 1/4 v kategórii hab. docentov, všetci OA s PhD.  

- Zhodnotenie potenciálu akreditácie v dvoch študijných odboroch jedinečných na STU a na Slovensku 

(16 akreditovaných študijných programov v slovenčine a v angličtine). 

- Využitie medzinárodného uznania a akceptácie pracoviska a jeho vedúcu polohu v medzinárodných 

sieťach (aktuálne 3 spoločné pracoviská s prestížnymi svetovými univerzitami v Ríme, Shaghai, 

Hannoveri, New Castle, Grenoble, 3 projekty HORIZON, jont degree PhD program s University 

Ferarra, Excelentné pracovisko EU (2x ocenené) vo vede a výskume, vedec SR roka, Danubius award, 

RegioStar award, IENE award,  projekt  najlepšej praxe UNEP OSN, a i.). 

- Zhodnotenie tradičnej spolupráce s fakultami na zabezpečení študijných programov fakúlt a rovnako 

vlastných programov v už ponúkaných i nových atraktívnych študijných programoch. 

2/ Očakávané benefity STU 

 Transformácia prinesie významné benefity a nové impulzy rozvoju STU, a to najmä: 

- šancu zvýšiť atraktivitu STU pre študentov a zvrátiť pokles záujmu o štúdium na STU (TU Košice 

(800) , SPU Nitra (2 fakulty cca 1800) Žilinská univerzita (2 fakulty cca 2000), VUT Brno (cca 2200)) 

- šancu využiť synergie prepojenia technického, ekonomického a environmentálneho rozmeru štúdia, 

vedeckovýskumnej, vývojovej a projektovej práce na univerzite žiadané praxou a lepšie zhodnotiť 

účasť STU v rámci EULiST siete,  

- šancu ponúknuť atraktívne študijné programy v odboroch s obrovskou potrebou na trhu práce 

(environmentálne plánovanie a manažment, realitný manažment, investičné plánovanie, smart 

mestský rozvoj, ekonomika a regionálny rozvoj a i.), 

- šancu využiť synergie medzi fakultami STU vo vede i atraktívnych študijných programoch, 

- šancu stabilizovať a kapitalizovať ľudský a technický potenciál STU,  

- šanca využiť aktuálny rastový potenciál tímu UM STU pre celú STU a odstrániť asymetrie a súčasné 

limity rozvoja vyplývajúce z jeho nesystémovej polohy na STU, 

- šancu pre mladých pracovníkov pre ich kariérny rast v ekonomických, manažérskych a plánovacích 

odboroch naprieč univerzitou a zabrániť ich odchodu za lepšími podmienkami mimo STU,  

- šancu rozvinúť vedeckovýskumné kapacity v interdisciplinárnych oblastiach, ktoré sú prioritami v EU 

(udržateľný rozvoj, smart city, environmentálna ekonomika, ekonomika a inovácie a i.). 

3/ Sformovanú štruktúru kľúčových vedeckopedagogických pracovísk budúcej fakulty: 

- Ústav priestorového rozvoja,   

- Ústav investovania a realitného inžinierstva,  

- Ústav manažmentu a odvetvových ekonomík.  

4/ Parametre očakávaného ďalšieho rozvoja v kontexte očakávaného rastu ľudských zdrojov, študentov,  

dotačných prostriedkov a disponibilných priestorov 

5/ Pripravenosť radiacich a administratívnych štruktúr FPE 

6/ Pripravenosť FPE plniť merateľné ukazovatele definované pre STU  

Body 4/, 5/ a 6/ boli na zasadnutí AS STU  prezentované  a dokumentované v tabuľkovom prehľade.  

 

Senátor Lukeš v rámci diskusie uviedol: „Každá fakulta má mať pridelený majetok – budovu, priestory, kde 

bude pôsobiť. To však predpokladá, že sa o tento majetok bude starať a zároveň zabezpečovať jeho prevádzku. 

V predloženom materiáli mi chýba informácia, ktoré budovy a priestory by potenciálna fakulta spravovala 

(počty miestností, resp. plocha vykurovaných chodieb a miestností). Aký je aktuálny stav budovy (strecha, 

okná, výťahy, podlahy, bleskozvody, hydranty, rozvody elektriny, vody, kanalizácie, plynu, kúrenia a pod.)? 

Aký bude počet zamestnancov technicko-prevádzkového oddelenia + vrátnice? (Poznámka. V odpovedi by 

som očakával aj plánovaný ročný rozpočet na prevádzku a správu budov včítane správy IT sietí. Má ÚM 

rezervu na havarijné situácie? Pripravujú sa nejaké projekty na obnovu týchto budov, napr. z Fondu obnovy?)“. 

Senátorka Brusilová položila otázku, či STU skutočne potrebuje takúto (novú) fakultu a či potrebuje takýchto 
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manažérov? Ďalej v rámci diskusie uviedla:  

1. „Môj názor na transformáciu ÚM na fakultu je, že slovenský trh je preplnený manažérmi a viac 

potrebuje odborníkov s technickým vzdelaním. Okrem toho si myslím, že na Slovensku je dosť fakúlt 

s podobným zameraním, ktorí vedia zabezpečiť dostatok odborníkov z tejto oblasti.“ 

2. Vo vyjadreniach väčšiny komisií zaznela pripomienka, že ÚM neponúka žiadnu ďalšiu alternatívu 

svojej existencie. Neuviedli ste ju ani vo svojej prezentácii. Mohli by ste sa prosím priamo vyjadriť či 

má ÚM aj ďalšie alternatívy pre prípad, že by transformácia ÚM na fakultu nebola podporená zo strany 

senátorov?“ 

Prof. Finka sa vyjadril, že bola vykonaná analýza ponuky trhu práce v oblasti ekonomiky a plánovania a tieto 

dva pojmy budú aj súčasťou názvu fakulty“.  

Senátorka Behúlová mala pripomienky a otázky k materiálu: 

1. Po právnej stránke nie je možný vznik Fakulty manažmentu transformáciou Ústavu manažmentu. 

Podľa § 9, ods. 1, písm. b, bod 3 Zákona o VŠ a Štatútu STU AS STU čl. 7, ods. 2 AS STU 

"schvaľuje na návrh rektora pred rokovaním správnej rady verejnej vysokej školy zriadenie, zlúčenie, 

splynutie, zrušenie, rozdelenie, zmenu názvu alebo zmenu sídla súčasti verejnej vysokej školy", t. j. 

ÚM by mal byť zrušený a následne zriadená Fakulta manažmentu a upravené všetky nedávno 

schválené vnútorné predpisy STU. Je otázkou, či zrušením ÚM nezaniknú práva na realizáciu 

študijných programov, garantovaných pracovníkmi ÚM. 

2. Ďalej položila otázku, akým spôsobom chcú predkladatelia zabezpečiť navrhovaný nárast počtu 

študentov a najmä deklarované požiadavky praxe a verejnej správy na počty absolventov, ak podľa 

Výročnej správy STU za rok 2023 bol za ostatné 3 akademické roky nárast počtu študentov zo 

Slovenska zo 145 (k 31.10.2021) na 158 (rovnako k 31.10.2022 aj 31.10.2023). 

Počet zahraničných študentov predovšetkým z Ukrajiny v príslušných rokoch rástol z 37 (20 %), na 

140 (47 %), resp. 248 (61 %). Zostanú títo študenti pracovať na Slovensku? Čo v prípade, že skončí 

prílev študentov zo zahraničia? 

3. Uvažuje ÚM o spolupráci s Ekonomickou univerzitou v rámci schváleného konzorcia, a to najmä v 

oblasti kvalifikačného rastu pracovníkov? 

4. ÚM je nesystémovým prvkom v organizačnej štruktúre STU. Alternatívnym riešením je jeho zlúčenie 

s niektorou existujúcich fakúlt. 

Podpredsedníčka AS STU uviedla, že je to informačný materiál, ktorý na základe diskusie k nemu ÚM  

dopracuje. Na schvaľovanie v takejto podobe nemôže byť predložený. Návrh na zriadenie novej fakulty je 

potrebné predložiť príslušným orgánom STU na schválenie v súlade s platnou legislatívou.  

Senátorka Dvoranová mala pripomienku a zároveň aj otázku, že vznikom novej fakulty sa zmení počet 

senátorov v AS STU, či nebude treba upraviť počet členov Správnej rady STU, ktorých počet sa odvíja od 

počtu senátorov v AS STU. A ktoré vnútorné predpisy STU bude treba upraviť... 
Senátor Peciar v závere diskusie uviedol, že: 

-  načasovanie vzniku fakulty v tomto čase je úplne najhorší termín počas funkčného obdobia rektora, pretože 

po novele zákona o VŠ sa práve pripravuje dovolenie členov Správnej rady STU a zároveň sú už v behu 

prípravy spôsobu a harmonogramu voľby rektora a do toho príde aj vznik novej fakulty a všetky dokumenty 

sa budú musieť vzhľadom na zmenu kvóra voliteľov meniť, 

- zľahčovanie "prechodu" študentov z ústavu na fakultu počas zosúlaďovania a platnej akreditácie nie je 

namieste, vôbec nie je isté, kedy STU dostane rozhodnutie a ako bude STU môcť sama vytvárať študijné 

programy a to nielen pre ÚM, nesmie sa dopustiť prípadný chaos a neistota, ako to dopadne s prechodom 

študentov, 

- v materiáloch sa absolútne ignorovali názory dekanov fakúlt na možné komplikácie na fakultách, v 

materiáloch sa k tomu treba exaktne vyjadriť, nestačí iba dekanov vypočuť, 

- chýba predstava o štruktúre a zabezpečení personálneho obsadenia pre všetky orgány fakulty, z uvedených 

štatistických údajov to vyzerá tak, že všetci zamestnanci budú mať nejakú funkciu, 

- nepadlo žiadne slovo o tom, k akému termínu predkladateľ chystá zrušenie ústavu a založenie fakulty 

realizovať, či k začiatku kalendárneho alebo akademického roka, lebo oba termíny majú svoje problémy 

implementácie, nehovoriac o desiatkach zásahov do interných predpisov, ktoré budú musieť byť schvaľované 

v senáte a na ministerstve, a to treba riadne pripraviť, 

- materiál treba zásadne prepracovať tak, aby tam neboli iba odvážne vízie, ale hlavne reálne hodnotenia 

situácie a hlavne dopadov  

- predstavitelia ÚM by mali jasne predložiť fakty o uplatnení absolventov (napr. Trexima a pod.) - či sú pozície 

absolventov firmami trvale hľadané a je ich nedostatok, alebo to tak nie je a navyšovanie počtov je na trhu 

práce zbytočné ... 
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Ešte raz skonštatoval, že by bolo vhodné vrátiť sa k diskusiám o vzniku novej fakulty niekedy na jeseň, keď 

už hádam bude mať STU vyjadrenie SAAVŠ a prebehnú riadne diskusie v orgánoch. 

Senátorka Danáčová sa vyjadrila, že je potrebné zabezpečiť a mať pokryté ľudské zdroje. A to predovšetkým 

v pedagogickej časti s ohľadom na päticu učiteľov a časový harmonogram garantovania v týchto päticiach. 

Nakoľko v predloženom materiáli neboli učiteľské kapacity aktuálne. 

Vhodné je mať aj vytvorenú rezervu v prípade akejkoľvek nepredvídanej okolnosti (prerušenie či dlhodobý 

výpadok, prípadne odchod učiteľa). A pri tvorbe ŠP by sme sa mali vyhnúť duplicite s inými ŠP, ktoré sú na 

iných fakultách STU. 

Podpredsedníčka AS STU upozornila, že ak príde k predkladaniu tohto materiálu je potrebné dbať na 

legislatívne úkony, dodržať lehoty, napárovať jednotlivé kroky  celého procesu schvaľovania tohto materiálu. 

Veľa otázok bolo vydiskutovaných, ÚM STU bude zapracovávať  do materiálu názory a podnety komisii. 

Prof. Finka  z ÚM na obsah diskusie reagoval a vyjadril sa, že sa všetkými otázkami a pripomienkami zo strany 

AS STU budú zaoberať, na otázky vypracujú odpovede a materiál bude v ich zmysle dopracovaný a návrh 

bude predložený na schválenie v súlade s platnou legislatívou. 

 

Viac príspevkov do diskusie nebolo. 

 

Podpredsedníčka AS STU prečítala návrh  uznesenia: 

Návrh uznesenia č. 5. 3/2024: 
Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval informáciu o plánovanej 

transformácii Ústavu manažmentu STU na fakultu s pripomienkami. 

Podpredsedníčka AS STU dala o návrhu hlasovať: 

Prezentovalo sa 34 členov AS STU. 

Hlasovanie : 

( za : 34   proti : 0     zdržal sa : 0) 

AS STU  schválil uznesenie č. 5. 3/2024 jednomyseľne. 
 

Akademický senát Slovenskej technickej univerzity v Bratislave prerokoval informáciu o plánovanej 

transformácii Ústavu manažmentu STU na fakultu s pripomienkami. 

 

K bodu 10/ - Rôzne 

 najbližšie zasadnutia P AS a AS STU sa uskutočnia: 

o zasadnutie Predsedníctva AS STU dňa 15.05.2024 o 13:00 hod. na rektoráte STU 

o zasadnutie Akademického senátu STU dňa 29.05.2024 o 13:00 hod.  

 

Podpredsedníčka AS STU poďakovala senátorom za účasť a rokovanie riadneho zasadnutia AS STU ukončila. 

 

 

 

                                                                                                                        Janka Zajacová, v. r. 

                          podpredsedníčka AS STU 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ľudovít Jelemenský, v. r. ................................. 

 

Anton Kuzma, v. r.    ................................. 

 

 

 

 

 

Zapísala dňa 24.04.2024 Magdaléna Dubecká 

                                          tajomníčka AS STU 


